
凌丹琦金燦畫展 5月台南登場

今年獲得國際雙獎殊榮，暌違多年在台展出，結合古典樂演奏，帶給

參觀民眾豐富的視聽饗宴

文謝振寶 2024.04.18

波提切利雙國際畫家獎凌丹琦五月亞果畫展。圖／轉子視覺設計製作所提供

台灣油畫家凌丹琦2024年1月獲得佛羅倫斯波提切利獎，2024年4月將在米蘭達文西科技博物館

受頒達文西國際傑出畫家獎。獲雙國際傑出畫家獎的凌丹琦常在歐洲展出其作品，5月26日至6月

9日已受邀至義大利岡薩加博物館進行展出，她的作品在海外能見度相當高，許多國際策展公司

頻頻邀請她在海外展出！

過去凌丹琦不以售畫及台灣展出為目標，她認為先尋求國際認可，才考慮回台辦展！國際能見

度、國際策展公司的邀展、著名的國際獎項、國際博物館邀展才是她要求自己的目標，勝過於普

世價值對作品或畫家的揣測而給予藝術品的購買及短期支持！自年初以來，她的畫作在海外曝

光，已成功吸引羅馬、威尼斯、加拿大、義大利、米蘭、美國等國際策展公司主動向凌丹琦邀展！



凌丹琦表示，作品要先被國際市場驗證，收益在後。因為收益僅代表支持，不代表能見度，而國際

博物館的邀展代表國際認可、支持，前景可期，可鐫刻她未來的藝術成就，遠勝於商業展出的收

益，非一般畫作投資者或支持者可以埋單！

凌丹琦多年不在台灣展出，為嘉惠台灣的藝術愛好者，5月2日～6日將在台南舉辦台南亞果遊艇

會金燦畫展，分室內及遊艇上兩展區，每日下午皆有古典樂演奏結合了小型音樂會之演出，邀請

大提琴演奏家黃品潔及薩克斯風演奏家開偉作現場古典樂曲的演繹。其中的大提琴演奏家黃品

潔是美國密西根州立大學大提琴演奏藝術博士，薩克斯風演奏家開偉（Kiwi）自法國市立馬爾松市

音樂院畢業後，回台後在北市立交響樂團擔任協演，相信會帶給參觀民眾豐富的視聽饗宴。



Joyce Ling's Brilliant Art Exhibition Debuts in

Tainan in May

This year, receiving international dual awards, after many years of absence, the

exhibition will be held in Taiwan, combining classical music performances to

provide visitors with a rich visual and auditory feast.

Written by Xie Zhenbao, 2024.04.18

Botticelli International Dual Painter Award, Ling Danqi's May Argo Art Exhibition. Image provided by Rotor Visual Design

Production Company.

Taiwanese oil painter Joyce Ling received the Florence Botticelli Award in January 2024 and will be

awarded the Leonardo International Outstanding Painter Award at the Leonardo da Vinci Science

and Technology Museum in Milan in April 2024. Joyce Ling, the recipient of two international

outstanding painter awards, often exhibits her works in Europe. From May 26th to June 9th, she has

been invited to exhibit at the Gonsaga Museum in Italy. Her works have high visibility overseas, and

many international curatorial companies frequently invite her to exhibit abroad!



In the past, Joyce Ling did not aim for painting sales and exhibitions in Taiwan. She believed that

seeking international recognition first, before considering exhibitions in Taiwan, was crucial.

International visibility, invitations from international curatorial companies, renowned international

awards, and invitations from international museums are her goals. These surpass the speculation of

universal values ​​on artworks or artists, and the purchases and short-term support for artworks.

Since the beginning of the year, her paintings have been exposed overseas and have successfully

attracted invitations from international curatorial companies in Rome, Venice, Canada, Italy, Milan,

the United States, and other places.

Joyce Ling said that artworks need to be validated by the international market, and profits come

later. Because profits only represent support, not visibility. Invitations from international museums

represent international recognition and support, with promising prospects, carving out her future

artistic achievements, far surpassing the profits of commercial exhibitions, which cannot be covered

by ordinary art investors or supporters!

For the benefit of Taiwanese art enthusiasts, Joyce Ling will hold the Argo Yacht Club's Brilliant Art

Exhibition from May 2nd to 6th. There will be two exhibition areas, indoors and on yachts. Classical

music performances combined with mini concerts will be held every afternoon, inviting cellist

Huang Pinjie and saxophonist Kai Wei to perform classical music live. Cellist Huang Pinjie holds a

Doctor of Cello Performance Arts from Michigan State University in the United States, while

saxophonist Kai Wei (Kiwi) graduated from the Municipal Conservatory of Music in Marson, France,

and returned to Taiwan to serve as a guest performer in the Taipei Symphony Orchestra. It is

believed that this will bring a rich visual and auditory feast to the visitors.


